

**Ümummilli Lider Heydər Əliyevin anadan olmasının 99-cu ildönümünə həsr edilmiş beynəlxalq elmi-praktiki konfrans:**

**“Keyfiyyət təminatı rəqabətqabiliyyətli iqtisadi inkişafın əsas amili kimi”**

Konfransın məqsədi rəqabətqabiliyyətli iqtisadi inkişafda keyfiyyət təminatının, resurslardan səmərəli istifadənin və sosial inkişafın əsas prioritetlərinin müəyyən edilməsidir.

**Konfransın istiqamətləri:**

- Rəqabətqabiliyyətli inkişafda resurslardan səmərəli istifadə prioritetləri.
- Rəqabətqabiliyyətli iqtisadi inkişafda keyfiyyətli maliyyə-uçot informasiya təminatı.
- Linqvistik keyfiyyət təminatı: dil və iqtisadiyyatın qarşılıqlı inkişaf prioritetləri.
- Riyaziyyat elminin və riyazi fənlərin tədrisinin bəzi aktual məsələləri.
- İşğaldan azad edilmiş ərazilərdə sosial işin təşkilinin keyfiyyət istiqamətləri.

**Məruzə və tezislərin quruluşu, tərtibi qaydaları:**

- məruzə və tezis adı ortadan, qara iri şriftlə çap olunmalıdır;
- müəllifin adı, atasının adı, soyadı, elmi dərəcəsi, iş yeri, elektron ünvanı, əlaqə nömrəsi göstərilməlidir;
- xülasə (50-100 söz) və açar sözlər (3-5) Azərbaycan, ingilis və rus dillərində.

***Konfransın mövzusunə (istiqamətlərinə) və qoyulan tələblərə cavab verməyən məruzə və tezislər qəbul edilməyəcək.***

**Məruzə və tezis mətni:**

- format-A4, məruzələrin həcmi 5-6 səhifə, tezislərin həcmi isə 3-4 səhifə;
- şrift-Times New Roman, ölçüsü-13;
- sol kənar sahə 2,5 sm, sağ kənar sahə 2,5 sm, yuxarıdan 2,5 sm və aşağıdan 3 sm;
- interval 1,0 sm, abzas 1,25 sm.

**Konfransın rəsmi dilləri:** Azərbaycan, ingilis, rus

**Məruzə və tezislərin göndərilməsinin son tarixi:** 25/04/2022

Konfransda iştirak etmək istəyənlər məruzə və tezislərini, həmçinin konfransda iştirakları barədə məlumatı [conference.bbu@gmail.com](mailto:conference.bbu@gmail.com) e-poçt ünvanına göndərə bilərlər.

**Konfrans Bakı Biznes Universitetində keçiriləcəkdir.**

**Əlavə məlumat üçün:**

**Tel:** (+99412)431-91-18 (dax.112)

**Faks:** (+99412)430-07-80

**Ünvan:** Bakı şəhəri-AZ1122, H.Zərdabi küç., 88 a

**International scientific-practical conference dedicated to the 99th birthday anniversary of Nationwide Leader Heydar Aliyev**

**“Quality Assurance as the Main Factor of Competitive Economic Development”**

The purpose of the conference is to identify the main priorities of quality assurance, efficient use of resources and social development in a competitive economic development.

**Directions of the conference:**

- Priorities for efficient use of resources in competitive development.
- High-quality financial and accounting information support in the context of competitive economic development.
- Linguistic quality assurance: priorities for the mutual development of language and economics.
- Some actual issues in Math and mathematical course teaching.
- Directions of the quality of the organization of social work in the territories liberated from occupation.

**Report and theses formats and layouts:**

- the title of the report and the thesis should be printed with bold, capital letters at the center;
- name, surname, patronymic of the author, academic degree, place of work, phone number, e-mail address.
- abstract (50-100 words) and keywords (3-5) in Azerbaijani, English, Russian.

**Report and theses content layout:**

- format-A4, the volume of reports is 5-6 pages, the volume of the theses is 2-3 pages;
- font-Times New Roman, size-13;
- Left margin 2.5 cm, right margin 2.5 cm, upper 2.5 cm and lower 3 cm;
- Interval 1.0 cm, paragraph 1.25 cm.

**Reports and theses** will be evaluated by the Organizing Committee.

*Reports and abstracts that do not meet the requirements for registration, as well as those that do not correspond to the topic and directions of the conference, will not be accepted for publication.*

**Official languages of the conference:** Azerbaijani, English, Russian

**Deadline for submission:** 25/04/2022

Reports and theses are submitted to: [conference.bbu@gmail.com](mailto:conference.bbu@gmail.com)

**Additional Information:**

**Tel:** (+99412) 431-91-18 (ext.112)

**Fax:** (+99412) 430-07-80

Please send information about your participation at the conference to: [conference.bbu@gmail.com](mailto:conference.bbu@gmail.com)

**The conference will be held at Baku Business University.**

**Address:** Baku - AZ1122, str.H. Zardabi, 88 a.

**Международная научно-практическая конференция, посвященная  
99-летию Общенационального Лидера Гейдара Алиева**

**« Обеспечение качества как основной фактор конкурентоспособного  
экономического развития»**

Целью конференции является определение основных приоритетов обеспечения качества, эффективного использования ресурсов и социального развития в условиях конкурентоспособного экономического развития.

**Направления конференции:**

- Приоритеты эффективного использования ресурсов в условиях конкурентоспособного развития.
- Качественное финансово-учетное информационное обеспечение в условиях конкурентоспособного экономического развития.
- Лингвистическое обеспечение качества: приоритеты взаимного развития языка и экономики.
- Некоторые актуальные вопросы науки математики и преподавания математических дисциплин
- Направления качества организации социальной работы на освобожденных от оккупации территориях.

**Структура и правила оформления докладов и тезисов:**

- название доклада и тезиса должны быть напечатаны по центру - жирно, прописным шрифтом;
- имя, фамилия, отчество автора, ученая степень, место работы, адрес электронной почты, номер телефона;
- резюме (50-100 слов) и ключевые слова (3-5) на азербайджанском, английском, русском языках.

*Доклады и тезисы не отвечающие требованиям оформления, а также не соответствующие теме и направлениям конференции к печати не принимаются.*

**Текст доклада и тезиса:**

- формат-А4, объем отчетов 5-6 страниц, объем тезиса 3-4 страницы;
- шрифт-Times New Roman, размер-13;
- левый край 2,5 см, правый край 2,5 см, верхний 2,5 см и нижний 3 см;
- интервал 1,0 см, абзац 1,25 см.

**Официальные языки конференции:** азербайджанский, английский, русский

**Последний срок подачи докладов и тезисов:** 25/04/2022

Желающие принять участие на конференции могут представить свои доклады и тезисы на электронный адрес: [conference.bbu@gmail.com](mailto:conference.bbu@gmail.com)

**Дополнительная информация:**

**Тел:** (+99412) 431-91-18 (внутр.112)

**Факс:** (+99412) 430-07-80

Информацию об участии на конференции просим присылать на электронный адрес: [conference.bbu@gmail.com](mailto:conference.bbu@gmail.com)

**Место проведения конференции:** Бакинский Университет Бизнеса

**Адрес:** г. Баку - AZ1122, ул. Г. Зардаби, 88 а.